
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA VÄGFÖRENING 
20211215. 
 

 
1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 
2. Närvarande. Ulf Nyström, Martin Sjöholm, Jari Pellikka,  Mikael Forsman, Ann-Charlotte 

Andersson, Carina Kroon, Mari Göransson och Bengt Jemsö.. 
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.  
 

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. En obetald faktura till 
Skanska för farthindren finns.  

 
6. Skrivelser: Inga inkomna skrivelser. 

 
7. Rapporter. 

 
- Farthindren är klara och målade. 
- Skyltar vid infarterna som informerar om att det finns farthinder är uppsatta.  
- Avtalet med Falkman om vinterunderhåll är nu unddrtecknat av båda parterna. 
- Kommunens arbete om hur bidrag till och ansvarsområden för vägföreningarna pågår 

för fullt. Tekniska nämnden har beslutat enligt gällande förslag men fullmäktige har 
ännu inte beslutat i frågan. Det finns många invändningar från flera olika håll så sista 
ordet är inte sagt.  

- Fastighetsägare som har för vidlyftiga häckar ut mot gatan har fått påpekande från 
styrelsen. 

- En ek längst ner vid korsningen Plantvägen Bonäsvägen är nedtagen. 
 

8. Vägföreningens stadgar ska granskas och vid behov justeras.  Eventuella ändringar av 
stadgarna kommer då att tas vid kommande årsmöte samt vid ett extra årsmöte såsom 
reglerna föreskriver. 

 
9. Övriga frågor. Inga övriga frågor. 

 
10. Vägföreningens årsmöte kommer att äga rum torsdagen 20220324. Tid och plats 

meddelas senare. 
 

11. Nästa styrelsemöte; torsdagen 20220210 kl. 18.00. 
 
 

     12.   Ordföranden avslutade mötet. 
 
	

 
 
 



 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

  



	


